

Change of Authorized Persons
獲授權人士之變更

Account Name 帳戶名稱: _____

Account No. 帳戶號碼: _____

Please tick where appropriate 請在適當位置填上“✓”號

I/We hereby confirm to add the following person(s) as Authorized Person(s) to operate my/our captioned account.
 本人/吾等現確定新增下列人士為獲授權人士，操作本人/吾等上述的帳戶。

Name of Authorized Person
 獲授權人士姓名：

ID / Passport No.
 身份證 / 護照號碼：

Signature of Authorized Person
 獲授權人士簽署：

Relationship between Authorized Person and Client
 客戶與獲授權人士之關係：

Contact No.
 聯絡電話：

Effective Date
 生效日期：

I/We hereby confirm to delete the authorization of the following authorized persons(s).
 本人/吾等現刪除下列獲授權人士的授權。

Name of Authorized Person
 獲授權人士姓名：

ID / Passport No.
 身份證 / 護照號碼：

Effective Date
 生效日期：

* I/We hereby declare that I/we shall be fully responsible for any instructions given or purported to be given by the Authorized Person (including but not limiting to the verbal instructions or written instructions), and shall fully indemnify Ayers Alliance Securities (HK) Limited (“AASEC”) against all damages, losses, costs and expenses whatsoever incurred as a result of any act, inactivity or omission of the Authorized Person.

本人/吾等謹此委任下列人士作為獲授權人士。本人/吾等持有之所有帳戶可根據獲授權人士之指示運作。本人/吾等茲聲明對由獲授權人士或聲稱為獲授權人士所發出之任何指示(包括但不限於口頭指示或書面指示)承擔全部責任，並會就澳豐証券香港有限公司(“澳豐証券”)因該等獲授權人士之任何行為，不作為或遺漏而引致的一切賠償、損失、費用及開支向澳豐証券作出全部彌償。

Please provide the certified true copy of ID Card /Passport and Address Proof of new authorized person.

請提供新獲授權人士之身份證/護照核證副本及其住址證明

Customer Signature(s) 客戶簽署

(same as specimen on Account Opening Form 請用閣下於開戶書上之簽署式樣)

Date 日期: _____

For Internal Use Only

| Customer Service | | Compliance & Risk Control | |
|------------------|--------------|---------------------------|-------------|
| Verified by: | Approved by: | Inputted by: | Checked by: |
| | | | |